



景嶺書院  
King Ling College

二零二五至二零二六年度家長通告第九號

School Notice 9

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

1 February 2026

有關日前校方尋獲學生銀包一事

各位家長：

上星期四(2026年1月29日)，校方在學生洗手間尋獲六枚銀包，校方高度關注事件。在察覺事件的嚴重性，校方已即時著手處理，包括接觸物主、相關家長、教育局分區主任並就事件聯絡警方，現階段警方已接手並進行調查。

學校一向重視品德教育，着力教導同學知禮守規。盜竊乃屬嚴重過犯並觸犯香港盜竊罪條例，校方定必嚴肅處理以保護校內學生。在警方調查的同時，為免再有學生受害，家校宜共同協力提升學生安全意識，管好個人財物。其中校內有多項設施幫助同學保管財物，維護校園安全。此外學校亦會教導同學謹慎處理未經證實的訊息，還請家長一同協助，以免影響調查進度。

如發現學生情緒受此事件影響而需尋求協助，請與班主任聯絡。

Dear parents,

I wholeheartedly believe in education. In some scenarios, learning takes a longer period of time: more effort and time needs to be invested.

Six wallets were found in a student bathroom last Thursday after school. The school dealt with the case immediately. The administration contacted the students, parents, Regional Education Offices (REO) and the police. Presently, the case is under investigation. We all should leave the investigation part to the police, and focus on education.

Value is the foundation of an individual. It is crucial for students to tell right from wrong. Stealing is wrong and it is a criminal offence with serious consequences. We must correct the above behaviour. Parents and the school must work together to remind the youngsters how to protect their properties. Lockers are provided in various locations for students to store their properties safely on campus. Additionally, we must reinforce the dangers of rumourmongering: everyone should refrain from believing rumours, whether online or offline.

If your child needs any help concerning this issue, please contact their class teachers.

The school will follow up the incident alongside victims, witnesses, parents of the aforementioned, the government officials, and the police. Thank you for your understanding and support.

此致  
貴家長

署理校長及副校長

彭瑋湧 謹啟

二零二六年二月一日

Thank you for your attention.

Sincerely,



Eva Pang

Acting Principal cum Vice Principal